
PROTOKOLL FÖRT VID BRO-HÅBO BIODLARFÖRENINGS 
ÅRSMÖTE FÖR VERKSAMHETSÅRET 2021-2022.

Kungsängen, tisdag den 15 november 2022,  kl. 19.00.

1.      Mötets öppnande.       
Ordföranden Gun Johansson hälsade all välkomna.

   
2.      Fastställande av dagordningen.

Dagordningen godkändes.
   

3. Val av ordförande för mötet.
Inga Birath von Sydow valdes till ordförande för mötet.

   
4.     Val av sekreterare.

Eva Dufva valdes till sekreterare för mötet.
   

5.     Justerare av protokollet.        
Christina Hammarström och Anna Blomlöf  valdes att justera dagens 
årsmötesprotokoll.

   
6.     Fråga om kallelse behörigen skett.

Mötet beslutade att kallelsen skett behörigen enligt föreningens stadgar.
    

7. Upprättande av röstlängd.
Mötet beslutade att godkänna upprättad röstlängd (bilagd protokollet) och fastställa 
röstberättigade till 16 medlemmar.

   
8. Föreningens årsberättelse.

Verksamhetsberättelsen föredrogs av Gun Johansson (bilägges protokollet).   
Verksamhetsberättelsen godtogs av mötet.

            
9.      Ekonomiredovisning.      

Anna Blomlöf föredrog förvaltningsberättelsen, vilket visade att kapitalet minskat, 
genom att bjuda medlemmar på ”höstbuffe”, vilket var önskemålet istället för att ha 
pengar till ingen nytta på banken, denna fastställdes av mötet (bilägges protokollet).

 
10.    Revisionsberättelsen.

 Susanne Axlund föredrog revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2021-2022.    



Revisionsberättelsen lades till handlingarna (bilägges protokollet).
 

11.    Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.               
Med stöd av revisionsberättelsen beslutade mötet att styrelsens ledamöter beviljas 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

 
12.   Fastställande av årsavgift.     

Mötet beslutade att lämna årsavgiften oförändrad på 100 kr. avgiften för 
familjemedlem och vän-medlem vardera 50 kr.

 
13.    Val av ordförande

Gun Johansson valdes till ordförande, enligt stadgarna på 1 år.
   

14.    Val av ordinarie ledamöter till styrelsen.
Dan Berg som förra året valdes på 2 år har 1 år kvar.
Anna Blomlöf  valdes förra året på 2 år har 1 år kvar.
Anders Rendal hade önskemål att avgå efter 2 år men är kvar 1 år.
Eva Dufva valdes om på 2 år.  Karina Tomtlund önskar avgå. 
Styrelsen konstituerar sig efter mötet.

 
15.    Val av revisor, suppleant och valberedning.                        

 Susanne Axlund valdes som revisor på 1 år. Tina Jansson som suppleant på 1 år.   
Till valberedning valdes Inga Birath von Sydow och Karina Tomtlund på 1 år.    
Karina är sammankallande i valberedningen.

          
16.    Val av ombud till Distriktets årsmöte.   

Då föreningar väljer 1 ombud per påbörjat 20-talmedlemmar, valdes Tina Jansson,  
Dan Berg och Eva Dufva.

 
17.    Kommande års aktivitet.   

Styrelsen fick i uppdrag att ordna aktiviteter/medlemsträffar. 
          

18.    Inkomna motioner.
Inga inkomna motioner.

 
19.    Övriga frågor

Vad vill medlemmarna ha för verksamhet? En enkät skall skickas per e-post, där  
medlemmarna kan tycka till. Göra salvor, bigårdsbesök mm.

 
20.    Avslutning

Ordföranden avslutade mötet, och tackade de närvarande för deltagandet.

Vid protokollet  Justeras
Eva Dufva Christina Hammarström och Anna Blomlöf


